
Valtuustoaloite 1 

 

Järvelän keskustassa koulujen ja terveysaseman alueella olevat pysäköintiongelmat tulee 
ratkaista. Esimerkiksi terveyskeskuksen yhteydessä oleva parkkipaikka on liian pieni. Koska 
Keltasiivessä ei ole omaa parkkipaikkaa, se toimii myös koulun henkilökunnan 
parkkipaikkana. Parkkitilan vähäisyydestä johtuen terveyskeskuksen henkilökuntaa on 
ohjeistettu jättämään auto juna-aseman läheisyydessä olevalle entisen Siwan tontille. Tämä 
ei mielestämme ole toimiva malli.  Esitämme, että pysäköintiongelmaan tulee löytyä muu 
ratkaisu. Lisäksi tulee ratkaista, miten autojen pysäköinti toteutetaan siinä vaiheessa, kun 
liikuntahalli ja koulun 2. vaihe valmistuvat.  
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